
Referat møde den 31. marts 2025 i riffelkomiteen 

1. Årsmøde – ”beretning” 

a. Udkast til beretning – ved ikke om man har sådan en, men tænker jeg laver det og 

med nogen bemærkninger om regnskabet 

 

2. Oplæg fra bestyrelsen vedrørende komiteer –  

a. Hvad synes vi 

Vi tager det til efterretning 

3. Landsholds koordinator 

a. Kandidater – der var flere tilkendegivelser, men ikke så mange ansøgninger. 

b. Er der valgt en – ja Carsten Brandt (offentliggjort den 4. april 2025) 

c. Koordinering af opgaver med vedkommende 

Forklaret at det er en frivillig stilling, men mandat er at han kan tilkendegive hvilke 

han ser som potentielle, men det er den sportslige ledelse der udtager til stævner 

Skal være der som koordinater til stævnerne. 

Tidsbegrænset indtil udgangen af 2025 

Der er lagt op til ca 100 timer om året. 

4. 300 m fond 

a. Jarl har gjort opmærksom på 300m fond – drøftelse af krav og eventuelle ændringer 

til den – vedlagt kopi 

Vi hører Jarl hvad der har været opdraget ved oprettelse af fonden – er de øremærket 

de to punkter der står eller kan det være muligt at midler kunne anvendes til 

træningssamlinger på 300m. 

5. Youth League 

a. Udtagne atleter – sket i samarbejde med Leif og Jarl 

b. Støtte – Vi giver støtte i henhold til det budgetterede 

c. Koordinering – Mai koordinerer med Jarl. 

6. WorldCup – junior – afventer til efter årsmødet 

7. Turneringer – næste sæson 



a. Fordeling af ansvar – evt først ever årsmødet 

8. DM 10m- vi afventer til årsmødet 

a.  

b.  

9.  Eventuelt –  

Mangler dommer til 15m DM.  

DM 300m Skibby vil gerne holde det den 13-14 september 2025.  

 

 


